
رؤسای فدراسیون ها و اهالی ورزش 
پای صندوق رأی چه گفتند؟

دیروز جمعه اهالی ورزش در ورزشگاه شهید شیرودی 
که محل اخذ رای جامعه ورزش و جوانان بود، حاضر شدند 
ت��ا رای خود را در صندوق آرا بیندازند. در ادامه صحبت 

بعضی از این مسؤولان را پس از رای دادن می خوانید. 
هاشمی: مجلس می تواند به توسعه ورزش کمک کند ■

وزی��ر ورزش و جوان��ان پس از حضور در ورزش��گاه 
ش��یرودی، محل تجمع جامعه ورزش کش��ور برای رای 
 دادن در انتخابات مجلس ش��ورای اس��امی و خبرگان 
رهبری گفت این برای نخستین بار است که جامعه ورزش 
یک صندوق اختصاصی دارد. هر رای، پش��توانه ای برای 
نظ��ام و انقاب خواهد بود و این حضور پررنگ می تواند 
به ایران قوی منتهی ش��ود. در تمامی انتخابات گذشته 
و حال حاضر، مردم ایران حضور پرشوری داشتند و این 
مساله نش��ان دهنده این است که نظام ما با اقتدار عمل 
می کند. وی درباره خواسته جامعه ورزش از نمایندگان 
مجلس خاطرنش��ان کرد: نمایندگان 2 وظیفه دارند که 
یکی قانونگذاری و دیگری نظارت اس��ت و با قانونگذاری 
می توانند به توسعه کان ورزش کمک کنند. اگر نماینده ای 
نگاه ورزشی تری داشته باشد، قطعا به توسعه ورزش کمک 
می کند. در گذشته هم نگاه خوب بوده اما امیدوارم افرادی 
که راه می یابند، بهتر از گذشته نگاه و تاش داشته باشند.

خسروی وفا: جامعه ورزش همیشه در صحنه حضور  ■
دارد

رئیس کمیته ملی المپیک گفت: من اینجا رای ندادم و 
نزدیک خانه خودم رای دادم و به ورزشگاه شهید شیرودی 
آمدم تا کنار ورزش��کاران و جامعه باشم و به این حضور 
افتخار می کنم. دوست داشتم نخستین کسی باشم که رای 
بدهم و در حال  حاضر از این موضوع خوشحالم. او درباره 
تصمی��م وزارت ورزش مبنی بر انتخاب  کردن مجموعه 
ش��یرودی برای رای دادن جامعه ورزش افزود: پیشنهاد 
خودم بود که اینجا را برای رای  دادن ورزشکاران انتخاب 
کنیم که خوشبختانه مورد استقبال وزیر ورزش قرار گرفت.

تاج: ان شاءالله با مجلس جدید شاهد شرایط بهتر در  ■
ورزش باشیم

رئیس فدراسیون فوتبال درباره حضورش در انتخابات 
گفت: جامعه ورزش مش��ارکت خوبی در انتخابات امروز 
داش��ت و باید بودجه ورزش��ی افزایش یاب��د و در حال 
حاضر با این محدودیت مالی باز ش��رایط ورزش مناسب 
اس��ت. ان شاءالله با مجلس جدید شاهد شرایط بهتر در 

ورزش باشیم.
کاظمی پور: جامعه ورزش به وعده خود وفا کرد ■

معاون بان��وان وزارت ورزش و جوانان گفت: مردم در 
انتخابات مجلس حماسه آفرینی داشتند، خصوصا جامعه 
ورزش. جامعه ورزش به وعده خود وفا کرد و با همه وجود 
حاضر شد. برای همه جوانان و عزیزانی که برای اقتدار ایران 

قوی گام می بردارند، آرزوی توفیق دارم.

انتخابات

ورزش و جامعه
فرهاد مجیدی از تیم اماراتی اخراج شد

باشگاه اتحاد کلبا تصمیم به اخراج فرهاد مجیدی گرفت. این باشگاه اماراتی در بیانیه ای رسما از پایان همکاری با مجیدی خبر داد و از این سرمربی ایرانی به خاطر 
یک سال و نیم حضور در آن تیم تشکر کرد. اتحاد کلبا فصل جاری نتایج ناامیدکننده ای با فرهاد مجیدی کسب کرد و در ۱۵ بازی ۸ بار شکست خورد و تنها ۳ 
پیروزی کسب کرد. غازی الشمری، سرمربی امیدهای باشگاه اتحاد کلبا جایگزین موقت مجیدی شد. طبق اعام این باشگاه اماراتی، جدایی مجیدی توافقی بوده است.

2 باش��گاه اس��تقال و پرس��پولیس برای صدور مجوز 
حرف��ه ای خود بای��د تا ۱۱ فروردین  س��ال ۱40۳ موضوع 
مالکیت مشترک را حل کنند در غیر این  صورت نمی توانند 
مجوز حضور در لیگ نخبگان آسیا را به دست آورند. پیگیری 
آخرین وضعیت واگذاری 2 باش��گاه استقال و پرسپولیس 
نش��ان می دهد پروسه انتقال مالکیت سرخپوشان پایتخت 
همچنان جلوتر از رقیب دیرینه پیش می رود. پس از سال ها 
انتظار و وعده های داده ش��ده، مشکل مالکیت مشترک 2 
باش��گاه استقال و پرسپولیس در آس��تانه حل شدن قرار 
دارد و طب��ق اعام وزی��ر ورزش و جوانان تا پیش از موعد 
مقرر  )۱۱ فروردین ۱40۳( این موضوع نهایی خواهد شد. 
در چند وقت اخیر جلس��ات متعددی ب��رای تعیین مالک 
جدید 2 باشگاه برگزار شده و در آخرین جلسه روز گذشته 
نشس��ت مش��ترکی در وزارت ورزش با حضور وزیر ورزش،  
مهدی تاج، مدیران عامل 2 باشگاه و مدیران کمیته صدور 
مجوز حرفه ای تشکیل شد. پیگیری ها نشان می دهد همچون 
گذش��ته که تسنیم خبر داده بود، پروسه واگذاری مالکیت 
باشگاه پرسپولیس یک قدم جلوتر از استقال است و احتمالا 
سرخ های پایتخت به  عنوان نخستین باشگاه به مالک جدید 
واگذار خواهند ش��د. شنیده می ش��ود مالک جدید باشگاه 
پرسپولیس شرکت تأمین اجتماعی خواهد بود و قرار است 
پروسه اداری این انتقال به زودی نهایی شود. طبق مقررات، 
موضوع واگذاری ابتدا باید در هیات دولت به تصویب برسد، 
پس از آن قراردادی بین س��ازمان خصوصی س��ازی و این 
شرکت امضا و سپس نامه نهایی به سازمان بورس فرستاده 
می ش��ود تا مالکیت ۵۱ درصد سهام باشگاه پرسپولیس به 
شرکت تأمین اجتماعی انتقال یابد. در این زمینه نام شستا، 
شرکت زیرمجموعه سازمان تأمین اجتماعی نیز مطرح شده 
است. درباره استقال اما موانعی بر سر انتقال مالکیت این 
باشگاه به مجموعه های پتروشیمی و نفت و گاز وجود دارد 
و س��ازمان خصوصی سازی در تاش اس��ت آنها را برطرف 
کند. این بحث نیز مطرح ش��ده که مالکیت  آبی ها فعا در 
اختیار وزارت ورزش بماند و با توجه به واگذاری پرسپولیس، 
دیگر مشکل مالکیت مشترک گریبان این باشگاه را نگیرد 
و بتوان��د مجوز حرف��ه ای را دریافت کند اما در این صورت 
فرضیه دولتی ماندن باش��گاه اس��تقال هم مطرح شده و 
عده ای بر این باورند ممکن اس��ت مشکاتی از این نظر به 
وجود بیاید. با توجه به این مورد باید دید استقال در نهایت 
به مجموعه های پتروش��یمی و نفت و گاز واگذار می شود یا 
در اختیار وزارت ورزش می ماند. آنچه تاکنون مطرح شده، 
همین 2 مورد اس��ت، مگر اینکه در روزهای آینده اتفاقات 

دیگری رخ دهد.

هاش�می: مالکیت مشترک استقلال و پرسپولیس را قبل  ■
از موعد حل می کنیم

وزیر ورزش و جوانان درباره مالکیت مش��ترک باشگاه های 
اس��تقال و پرس��پولیس برای مجوز حرفه ای، هفته گذشته 
صحبت های مهمی را مطرح کرد. کیومرث هاشمی در این باره 
گفت: یک مورد به وزارت ورزش مربوط است که آن هم بحث 
مالکیت اس��ت و تا چند روز آینده حل می شود. وظیفه وزارت 
ورزش تیمداری نیست و می خواهیم خودمان را از آنها جدا کنیم، 
چون اصا نمی توانیم کمک کنیم. زمانی هست که می گویید 
باشگاه برای وزارت ورزش است و باید این وزارتخانه به آنها کمک 
کند، چون این باشگاه ها برخی مواقع در حداقل های خودشان 
می مانند. هاشمی یادآور شد: وقتی کمک مالی نمی شود، چه 
دلیلی دارد مسؤولیت شان را بپذیریم؟ با این شرایط، باشگاه ها 

ضرر می کنند؛ باشگاه هایی که بالای 40 میلیون هوادار دارند و 
نمی شود نظرات شان را نادیده گرفت. تیمداری برای ما نیست. 
قبل از موعد اعام شده )۱۱ فروردین ۱40۳( مشکل مالکیت  
مشترک پرسپولیس و استقال را حل می کنیم. نه تنها دنبال 
حل مشکل یک باشگاه هستیم، بلکه نگاه مان این است که هیچ 
تیمی نباید تحت پوشش وزارت ورزش باشد. وی تأکید کرد: 
دغدغه هایی داریم و نشست هایی را برگزار کرده ایم. هر 2 تیم 
ورزشگاه آزادی را معرفی کرده اند و اگر نیاز به حمایت و کمک 
باشد، کمک خواهیم کرد. فردا جلسه ای در این رابطه در وزارت 
ورزش خواهیم داشت. امیدواریم این 2 تیم مردمی توسط مردم 
اداره شوند و در اختیار آنها قرار گیرند. وقتی مردم بدانند منابع 
مالی این 2 باشگاه تامین می شود، دغدغه ای نخواهند داشت. 

ما هم به اصل کار خودمان می پردازیم.

وعده معاون وزیر ورزش ■
معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش وعده 
خبرهای خوب درباره مالکیت 2 باشگاه استقال و پرسپولیس 
را داد. سیدمحمد شروین  اسبقیان درباره وضعیت هیات مدیره 
باشگاه پرس��پولیس اظهار داشت: بحث مالکیت  باشگاه ها را 
وزارت ورزش دنبال می کند و همان طور که وزیر محترم ورزش 
گفت، وزارت ورزش دنبال باش��گاهداری و تیمداری نیست و 
این جزو وظایف وزارت ورزش به ش��مار نمی رود. وی تاکید 
کرد: وظیفه وزارت ورزش نظارت بر باشگاه ها و بخش ورزشی 
است و کارهای خوبی در این بخش در حال شکل گرفتن است. 
ان شاءالله طی روزها و هفته های آینده خبرهای خیلی خوبی در 
 این باره می شنوید. امیدوارم هر چه زودتر تکلیف این 2 باشگاه

مشخص شود.

پروسه نهایی انتقال استقلال و پرسپولیس به بخش خصوصی این هفته تکمیل می شود

قرمزها کمی جلوتر از رقیب
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اجرای طرح ارتقای مهارت های 
تحصیلی دانش آموزان

ط��رح ارتقای مهارت های تحصیل��ی دانش آموزان 
دوره دوم متوس��طه اج��را می ش��ود. امی��ر تجلی نیا، 
مدی��رکل امور تربیتی، مش��اوره و مراقب��ت در برابر 
آس��یب های اجتماعی معاونت پرورش��ی و فرهنگی 
وزارت آموزش و پ��رورش گفت: با عنایت به منویات 
مق��ام معظم رهب��ری مدظله العالی و پی��رو تاکیدات 
وزی��ر آموزش و پ��رورش مبنی بر کیفیت بخش��ی به 
مدارس دولتی و همچنین ارتقای عملکرد تحصیلی و 
معدل دانش آموزان و ارائه خدمات مش��اوره تحصیلی 
انتخاب رش��ته کنکور سراسری به دانش آموزان دوره 
دوم متوس��طه، طرح مش��ترکی تحت عنوان ارتقای 
مهارت های تحصیل��ی دانش آموزان، با همکاری اداره 
کل امور تربیتی، مشاوره و مراقبت در برابر آسیب های 
اجتماع��ی و دفتر آموزش دوره دوم متوس��طه نظری 
برنامه ریزی ش��ده اس��ت. تجلی نیا ادامه داد: در این 
طرح مشترک که اجرای آن از ۱۵ اسفند آغاز خواهد 
ش��د، از هر شهرستان، ناحیه و منطقه، 2 مدرسه  به 
عنوان پایگاه اجرایی این طرح انتخاب می ش��ود. وی 
اضاف��ه ک��رد: در این پایگاه ها مش��اوران متخصص و 
آموزش دیده حوزه تحصیلی مس��تقر خواهند ش��د و 
به دانش آموزان دوره دوم متوسطه شیوه های مطالعه 
موثر، روش های یادگیری، آموزش برنامه ریزی و ارائه 
برنامه های مطالعاتی، روش های ایجاد انگیزه، آموزش 
نحوه پاسخگویی به سوالات مفهومی و امتحانات نهایی 

را آموزش خواهند داد. 

 تخفیف به خودروهایی که 
معاینه فنی از تهران بگیرند

سرپرست شرکت ستاد معاینه فنی خودروهای شهر 
ته��ران از ارائه تخفیف عوارض ورود به محدوده طرح 
ترافیک برای خودروهایی که از مراکز تهران معاینه فنی 
اخذ کنند، خبر داد. سیدمحمدمهدی میرزایی قمی در 
گفت وگو با ایسنا، با اشاره به سخنان رئیس پلیس راهور 
مبنی بر لزوم اخذ معاینه فنی خودروها در ایام نوروز 
بیان کرد: به سهم خود از این سیاست و رویکرد پلیس 
راهور تشکر می کنم. یکی از ملزومات و پیش نیازهای 
س��فرهای نوروزی، انجام معاینه فنی است و این مهم 
برای خود ش��هروندان مهم اس��ت و ایمنی تردد آنها 
را افزای��ش می ده��د، چرا که معاین��ه فنی یک اقدام 
پیش��گیرانه در راستای کاهش تصادفات است. وی با 
بیان اینکه معاینه فنی 2 بخش توجه به مسائل ایمنی 
خودروها و توجه به آلایندگی خودروها را مورد بررسی 
قرار می دهد و از این 2 منظر خودروها مورد بررس��ی 
قرار می گیرند،  گفت: جدا از بحث ایمنی که موضوع 
اصلی معاینه فنی درباره سفرهای نوروزی است، یکی 
از موضوعاتی که کانش��هر تهران با آن مواجه است، 
آلودگی هواس��ت که یک��ی از اقدامات مهم عملی در 
راس��تای کاهش این مهم، انجام معاینه فنی است که 
می تواند هم به صورت پیشگیرانه و هم اقدامی اجرایی 

در راستای کاهش آلودگی هوا موثر باشد.

اخبار

گروه اجتماعی: رای اولی ها دیروز در سراس��ر کشور با شور و 
اشتیاق وصف نشدنی برای نخستین بار طعم شیرین مشارکت 
در انتخاب��ات دوازدهمین دوره مجلس ش��ورای اس��امی و 
شش��مین دوره مجل��س خبرگان رهب��ری را در بزرگ ترین 
رخداد سیاس��ی سال ۱402 چش��یدند. این قشر جامعه که 
نخس��تین حض��ور در انتخابات و نقش آفرینی مس��تقیم در 
تعیین سرنوش��ت خویش و آینده کشور را تجربه می کردند، 
روز گذش��ته حضوری پررنگ، فعال، مشتاقانه و پرشور را در 
صفوف ش��عب اخذ رای به نمایش گذاش��تند. براساس آمار 
وزارت کش��ور، تعداد رای اولی ها ۳ میلی��ون و 400 هزار نفر 
است که بسیاری از آنها هم اکنون دانش آموز نیستند و تعداد 
دانش آموزان رای اولی  واجد شرایط در حال تحصیل در مدارس 
حدود یک میلیون نفر است. دیروز شور و اشتیاق رای اولی ها 
جرقه های مطالبه گری و خواس��تن را برای ورود نوجوانان به 
آینده و فصلی جدید از زندگی در وجودش��ان ش��عله ور کرد. 
 رضامراد صحرایی، وزیر آموزش و پرورش نیز صبح دیروز جمعه 
)۱۱ اس��فند( با حضور در شعبه رای اولی ها در مدرسه شهید 
مطهری تهران، در انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای 
اسامی و ششمین دوره مجلس خبرگان رهبری شرکت کرد 
و رای خ��ود را به صندوق انداخت. او با دانش آموزان رای اولی 
گپ وگفتی کوتاه داشت و سپس از واجد شرایط بودن بیش از ۳ 
میلیون رای اولی پای صندوق های رای خبر داد. وی افزود: رای 
مردم اثر محکمی در آینده کشور از نظر تحولات و پیشرفت ها 
دارد، زیرا ایران بعد از انقاب، ایران گام دوم انقاب، یک ایران 
منزوی نیست و اثر رای فقط محدود به داخل کشور نیست. 
صحرایی گفت: س��ال جاری میادی قریب ۵0 انتخابات در 
جهان برگزار می شود که انتخابات ایران از مهم ترین آنهاست. 
چشم جهان به نتیجه این انتخابات است و اثر رای مان تنها در 
داخل نخواهد ماند و در دنیا تاثیر خواهد گذاشت. وی ادامه 

داد: رای ما حتما اثر مثبت دارد و دشمنان را ناکام و دوستان 
را شادکام خواهد کرد. صحرایی تاکید کرد: امروز هیچ تحولی 
در هیچ س��اعتی در جهان اتف��اق نمی افتد مگر آنکه یکی از 
بازیگران کلیدی آن ایران باشد، بنابراین رای ما اثر بین المللی 
دارد، رای ما در کاهش آلام مظلومان جهان بویژه غزه تاثیر دارد 
و اگر یک رای دشمن شکن بدهیم اثر آن را در معادلات جهانی 
خواهیم دید. وی ادامه داد: امیدوارم نمایندگان انتخاب شده 
توس��ط مردم، قدر این حمایت و انتخابات ملت را بدانند و با 
خدمت بیشتر برای مردم جبران کنند. دیروز مردم شریف ایران 
با حضور در حوزه های انتخابیه، مردم سالاری دینی و مشارکت 

سیاسی را به نمایش گذاشتند و به دشمنان این سرزمین که از 
هر فرصتی برای ناامید کردن جوانان استفاده می کنند، نشان 
دادند س��اخت ایران قوی تنها با دستان توانمند متخصصان، 

اندیشمندان و جوانان وطن دوست محقق می شود.
به رغم ترفندهای مختلف دش��منان در 4 دهه گذش��ته 
از انقاب و فش��ار برای تضعیف مشارکت مردم در انتخابات 
ط��ی این مدت نه تنها کمترین خدش��ه ای به اصل انتخابات 
وارد نش��ده بلک��ه هر دوره بیش از دوره قبل رونق و ش��کوه 
بیش��تری داش��ته اس��ت. دیروز نیز حضور پررن��گ و فعال 
نوجوان��ان دلگرمی برای مردم و دولتمردان ایجاد کرد، البته 

در کن��ار تمام جلوه ه��ای زیبای انتخاب��ات در ایران، حضور 
رای اولی ه��ا در ه��ر دوره از انتخابات نقطه بارزی اس��ت که 
چشم دشمنان را به کشورمان دوخته است. دیروز رأی اولی ها 
برای سربلندی ایران اس��امی پای صندوق های رای آمدند، 
این قش��ر از جامعه که دنیای متفاوتی دارند تاکید داش��تند 
نمایندگان آینده باید با نوجوانان در ارتباط باشند و نیازهای 
آنها را شناسایی و رفع کنند. انتظار آنها از نمایندگان بعد از 
راهیابی به مجلس این اس��ت که به مسائل و مشکات مردم 
 توجه داش��ته باشند و نباید رش��ته ارتباط بین خود و مردم 

را قطع  کنند.

نوجوانان رأی اولی با حضور پرشور و فعال در صحنه انتخابات، برای نخستین بار طعم شیرین مشارکت را چشیدند

رأی اولی ها گل کاشتند

پلیس در ایام نوروز برای کنترل جاده ها از پهپاد اس��تفاده 
می کن��د. پهپاده��ا نه تنه��ا در جاده ه��ا بلکه قرار اس��ت در 
ماموریت های وی��ژه پلیس از جمله مرزبانی نیز به کار گرفته 
شوند. فرمانده کل انتظامی کشور با اشاره به اختصاص پهپاد 
به پلیس های تخصصی گفت: با هدف های مش��خص شده در 
ماموریت ها و کنترل جاده ها امسال در ایام نوروز از این پهپادها 
استفاده خواهد ش��د. سردار احمدرضا رادان در حاشیه الحاق 
تجهیزات جدید به پلیس در جمع خبرنگاران اظهار داش��ت: 
اتفاق خوبی که در این الحاق انجام گرفت، رونمایی از خودروی 
ضدگلوله با ماهیت شهری است که  توسط همکاران ما در آماد 
و پشتیبانی و با همکاری و مشارکت سازمان صنایع دفاع به بار 
نشس��ته که در نوع خود بی نظیر است و نسبت به نمونه های 
خارجی آن برتری دارد. فرمانده کل انتظامی کشور با اشاره به 

اختصاص پهپاد به پلیس های تخصصی از جمله مرزبانی، راهور 
و یگان های ویژه گفت: با هدف های مشخص شده در ماموریت ها 
و کنترل جاده ها در ایام نوروز از این پهپادها استفاده خواهد شد. 
وی به رصد کویر توسط پهپادها اشاره کرد و افزود: با الحاقات 
جدید مرزهای ما بیشتر از قبل کنترل خواهد شد و شاهد مراقبت 
و دیده بانی بهتری خواهیم بود. سردار رادان از اختصاص هزار 
دستگاه انواع خودرو و ۱۵00 دستگاه موتوسیکلت به بخش های 
ماموریتی و ۷0 دستگاه شناور تاکتیکی سریع به حوزه مرزبانی 
در بخ��ش دریابانی خبر داد که می تواند ماموریت ها را در دریا 
خاصه در مبارزه با قاچاقچیان ارتقا دهد. وی درباره اختصاص 
دوربین البس��ه و موضوع آفاین بودن برخی از آنها نیز اظهار 
داش��ت: تصویربرداری در ماموریت ها به صورت زنده یا آفاین 

انجام می شود و از تصاویر در صورت نیاز استفاده خواهد شد.

اگر چه طی چند روز گذش��ته مردم در اغلب استان های 
کشور بویژه مناطق سردسیر به دلیل برودت هوا و بارش برف 
و کولاک با دمای زیر صفر درجه و بسیار سرد مواجه بودند 
ولی اکنون سازمان هواشناسی از پیش بینی  افزایش نسبی دما 
در بیشتر مناطق کشور طی چند روز آینده گزارش می دهد. 
در این باره س��ازمان هواشناسی کشور از افزایش نسبی دما 
در بیشتر مناطق کشور خبر داد و اعام کرد: از اواسط هفته 
آینده سامانه جدید بارشی از غرب و جنوب غرب وارد کشور 
می شود. این سازمان بر اساس نقشه های آینده نگری پیش بینی 
کرد شنبه )امروز( اوایل وقت سامانه بارشی از مرزهای شمال 
شرقی کشور خارج می شود. در این روز در نوار شرقی کشور 
وزش باد شدید و در سایر مناطق کشور جوی آرام پیش بینی  
می شود. همچنین طبق پیش بینی هواشناسی روز یکشنبه 

)فردا( در ارتفاعات و دامنه های زاگرس مرکزی و شمالی، برخی 
نقاط شمال غرب و ارتفاعات البرز غربی و مرکزی افزایش ابر 
و رگبار پراکنده باران و برف پیش بینی می شود. طی دوشنبه 
۱4 اسفند نیز با ورود سامانه بارشی در غرب، جنوب غرب، 
برخی مناطق شمال غرب، غرب، سواحل دریای خزر، مناطقی 
از مرکز، جنوب، شرق و جنوب شرق کشور بارش باران و برف 
رخ می دهد. سه شنبه ۱۵ اسفند نیز سامانه بارشی در مرکز، 
ش��رق و جنوب شرق کش��ور به فعالیت خود ادامه می دهد. 
صادق ضیاییان، رئیس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران 
مخاطرات وضع هوا نیز دیروز با اشاره به فعالیت سامانه بارشی 
و سرد در ارتفاعات کشور گفت: با توجه به بارش های گسترده 
طی هفته گذشته، پتانسیل وقوع بهمن، طغیان رودخانه ها و 

جاری شدن سیاب وجود دارد.

فرمانده کل انتظامی کشور از الحاق تجهیزات جدید به پلیس خبر داد

واز پهپادهای پلیس در جاده ها پر
سامانه جدید بارشی اواسط هفته وارد کشور می شود

وج تدریجی هوای سرد از کشور خر


